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Antalet tecknade anslutningsavtal  

2015-04-17 har 241 fastighetsägare tecknat avtal. 

 

 

Den senaste tidens inslag i TV-Aktuellt, Rapport och flera tidningar angående bredband 

genom fiber har tydligt ökat antalet anslutningar inom RFEF. Detta är mycket bra för 

föreningen eftersom hög anslutningsgrad är mycket viktigt i bidragsansökan för andra 

etappen. 

 

Enligt tidningen Skärgården nr 16 har Värmdö beslutat sig för att puffa för att det 

bildas minst 10, kanske ytterligare 16 byanät på Värmdö (jag uppfattar det så att stora 

delar av övriga Värmdö fibreras av kommersiella operatörer). Med bidrag planerar man 

att öka fibreringen i glesbebyggda områden på Värmdö. 

 

I den första omgången av bidragsbeslut i det nya programmet ligger Rindö Fiber väl till. 

Vi kan rutinerna, vi har redan en installationsprocess igång, vi har visat att vi klarar att 

hålla ihop ett fibreringsprojekt, vi har en tillförlitlig förteckning över ingångna 

anslutningsavtal m.m.. När vi nu jobbar vidare för att få ytterligare anslutningsavtal är 

möjligheterna väl tillgodosedda.  

 

Bästa hälsningar 

Kjell Hilding 

 

 

 

Om du i framtiden saknar ett brev kolla på vår sida på Facebook 

https://www.facebook.com/groups/rindofiber eller på vår sajt, http://www.rindofiber.se. 

Är du medlem och saknar du dina inloggningsuppgifter, kontakta erik@rindofiber.se 

 

 

Tillsammans lägger vi grunden för fiber på Rindö! 

 

https://www.facebook.com/groups/rindofiber
http://www.rindofiber.se/

